
Vragenhalfuur commissie Grondgebied  16 januari 2024

HvB 1. PWN schrijft: Middels een hydrologisch model hebben we kunnen vaststellen dat
er geen significante effecten ontstaan van diepinfiltratie op grondwaterstanden in de 
directe omgeving. Alleen tijdens lange innamestops is dit een aandachtspunt. Hier wordt 
bij een vervolg nog nader onderzoek naar gedaan. Wat volgt uit het nader onderzoek en 
wat wordt bedoeld met ‘geen significante effecten’. 

2. Bij nieuwbouw/verbouw is de Hemelwaterverordening van toepassing. Daar 
geldt dan dat hemelwater niet op het riool mag worden geloosd. De wethouder heeft 
tijdens de raad gezegd dat in de meeste gevallen het water gewoon via de tuin kan 
wegstromen. Alleen als dat niet kan, dan is er een waterbassin nodig. Wie bepaalt dan 
wanneer dat nodig is? Stel je hebt een grote tuin, dan geen bassin. Bij een kleine tuin 
wel?

ZB -Hoe staat het met de verkeersmaatregelen waaronder een zebrapad aan de Korte 
Zijlweg/ Ramplaan ?

HvB Nav het besluit onder 2.01, zie HIER,  een vraag in de eerstvolgende commissie tijdens 
het vragenhalfuur: 

Wat houdt het principeverzoek in en wordt hiervoor een raadsbesluit voorgesteld of is 
dit een collegebevoegdheid?
Is hier sprake van nog meer faciliteiten, nog meer licht, nog meer feesten, nog meer 
herrie agv dit besluit en waarom wordt de evaluatie Formule 1 Zandvoort in betrokken?

ZB - hoe verloopt de proef met amberkleurige straatverlichting aan de korte zijlweg ?

HvB wij kregen van een inwoner van Vogelenzang een vraag over een te plaatsen station van 
Liander. Zie tekst hieronder. Nav hiervan vragen wij:

* kan dit transformatorstation worden 'afgedekt' met schaamgroen? Overal in de 
gemeente zien we die transformatorstations komen en vaak op zeer slecht gekozen 
locaties, dwz in het zicht en vaak hinderlijk aanwezig. Het zou al veel schelen als Liander 
de verplichting opgelegd krijgt via een clausule in de akte om daar permanent 
groenblijvende begroeiing omheen te plaatsen. Is de wethouder/het college daartoe 
bereid?
* Enkele van die stations maken veel herrie. Is hier iets aan te doen? Het continue 
gezoem dat uit zo'n station komt is echt heel hinderlijk. Waar komt dat door en zijn daar 
afspraken over te maken dat alleen stille stations geplaatst mogen worden in 
woonbuurten?
* hoe gaat u om met het verzoek van omwonenden van Gravin Adahof waar men 
protesteert tegen plaatsing van het station? Waarom geen overleg hierover?

https://gemeente-bloemendaal.email-provider.eu/web/0grl7sadu5/ehzupm3sy7/fwahj3f71y/cywhp3hiro

